
Rapport från Läkemedelskommittémöte den 25 maj, 2023 

 

Från område Hälso- och sjukvårdsfarmaci rapporterades att många läkemedel är restnoterade 

(finns för närvarande inte att få). Det gäller så många som mellan 20-30% av alla läkemedel. 

Problemet löses genom att preparat med liknande verkan ersätter de som saknas. Enligt 

beredskapsplaneringen skall länets tre akutsjukhus ha ett beredskapslager för att kunna 

bedriva akutsjukvård under en månad. Då det tidigare saknats lämpliga lokaler för att förvara 

ett beredskapslager för läkemedel öppnas nya lokaler från hösten 2023. 

Från område Inköp rapporterades om att inköp av läkemedel för vår region genomförs i 

samverkan med Linköping och Kalmar (Regional samverkansgrupp sydöstra Läkemedel). 

Genom denna samverkan ökas kostnadseffektiviteten. Gruppen anordnar också 

”Läkemedelsdialoger” där läkare, apotekare, inköpare och ekonomer deltar. Syftet är att lära 

av varandra. 

Vidare så rapporterades och diskuterades ekonomin för länets läkemedelsinköp, receptfria 

läkemedel och aktivitetsplan för ”Äldre och läkemedel”. För dessa områden återkommer jag 

då beslut fattats. Vidare skulle ”patientmedverkan i samband med läkemedelsbehandling” 

diskuteras men då tiden inte räckte till skjuts detta ärende fram till nästa möte. Jag ser detta 

som mycket intressant för vår del så jag återkommer med en rapport till hösten. 

Lennart Christensson 

Representant för Funktionsrätt, Jönköpings län 

 


